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Studie vernederlandsing straatbeeld  –  Overleg met
De Lijn

In zijn antwoord op een vraag om uitleg van 25 mei
2000 van collega Van Vaerenbergh over het taalge-
bruik bij De Lijn, kondigde de minister vice-p r e s i-
dent aan dat hij professor Boes zou betrekken in
een overleg met De Lijn Mechelen en Leuven
(Handelingen C169 van 25 mei 2000, b l z . 1-2  –
r e d . ). Professor Boes maakte in 1999 een studie in
opdracht van de provincie V l a a m s-Brabant over de
vernederlandsing van het straatbeeld en de verfij-
ning van de bestuurstaalwetgeving.

Op mijn vraag aan professor Boes tijdens de hoor-
zitting op 7 maart in de Commissie voor Brussel en
de Vlaamse Rand of er iets concreets uit dat over-
leg was gekomen, antwoordde hij dat hem daar-
over  niets was meegedeeld (Stuk 662 (2000-2 0 0 1 )
–  Nr. 1  –  red.). Met andere woorden, als er al een
dergelijk overleg is geweest, dan werd de professor
daar niet bij betrokken, in tegenstelling tot wat de
minister vice-president vorig jaar liet uitschijnen.

Kan de minister vice-president meedelen wat er
van aan is ?

Antwoord

Op 19 april 2001 vond overleg plaats tussen afge-
vaardigden van de minister vice-president en mi-
nister van Mobiliteit, Openbare Werken en Ener-
g i e, van de minister van Cultuur, Je u g d , S t e d e l i j k
B e l e i d , Huisvesting en Brusselse A a n g e l e g e n h e d e n
en van de Vlaamse Vervoermaatschappij.

Dit overleg handelde mede over de praktische toe-
passingsmodaliteiten van de studie van professor
B o e s, in het licht van de specifieke problematiek
van De Lijn.


